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Referat 
 

Dato:  06.04.2025 

Tidspunkt:   18.00-21.30 
Sted:  Online 
Tilstede: Mette, Stephanie, Karin, Hanne, Louise, Irma og Tine 

Afbud fra:  
 
 

1. Referent 
Hanne 
 

2. Økonomi 
Kasserer/Bogholder gennemgår økonomien 

Gennemgang af regnskabet pr 31/3 ved bogholder Mathilde. 

Der er et minus på kontoen idet klubben har haft udgifter til udstillinger inden 31/3, 

mens DKK først har overført udstillingsgebyrer til klubbens konto efter denne dato. 

Der er sat gang i at ændre kasserer-oplysninger i banken – behandlingstiden er 2-3 

uger. 

 
3. Formanden meddeler 

Formanden arbejder hårdt på at få bank-oplysninger i orden. 
Der er sendt en ansøgning ang WUBMD til Schweiz 
Vi får opdateret tallene for antallet af betalende medlemmer – det skal vedhæftes refe-
ratet fra Generalforsamling. 
 

4. Indkomne e-mails 
Henvendelse ang brug af klubbens Facebook gruppe til opslag fra andre grupper. 
Vi snakker om hvem der kan få godkendt opslag på klubbens facebook-gruppe. 
 

5. Punkter fra sidste bestyrelsesmøde 
Vi arbejder på at få en Facebook-side op at køre for DBSK. Indtil nu har vi kun haft en 
gruppe på Facebook. En side kan fungere mere som en reklamesøjle for klubben. 
Siden vil kunne interagere direkte med Instagram (hvis klubben får sådan en konto) 
Vi prøver at få opdateret listen med tildelte Klubnåle og æresmedlemsskaber så vi kan 
få den lagt på hjemmesiden, for at vise hvem der er blevet hædret gennem tiden. 
Vi gennemgik hvad vi gerne ville have at klubbens Webmaster får opdateret på hjem-
mesiden. 
Der overvejes om der skal afholdes et nyt fællesmøde med alle udvalg samlet, eller 
med hvert enkelt udvalg særskilt.  
Eller er der overhovedet brug for afholdelse af fællesmøder. Er det bedre at udvalgene 
kontakter bestyrelsen når de har brug for hjælp til specifikke opgaver, det der ligger 
ud over de retningslinjer de arbejder under. 
Tine laver fortsat alt det grafiske omkring reklamer for forskellige arrangementer. 
Vi parkerer det for nu, men kontakter udvalgene ved behov. 
Der er ved at blive arrangeret et møde med alle træningspladser online d. 30/4 2025. 
Bestyrelsen sender lidt info inden mødet. 
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6. Opfølgning fra Generalforsamling 
Vedtægtsændringer skal skrives ind i vedtægterne og sendes til godkendelse ved DKK 
Aktivitetsudvalget bestemmer selv hvilke rosetter der indkøbes og tildeles i forhold til 
opnåede championater, og måske kan der laves en liste hvor man kan få registreret 
hunde og titler der er opnået.  
Iflg retningslinjer fra DKK bør medlemsadministration ligge hos et medlem af bestyrel-
sen, og posten overgår derfor til kasserer. Nuværende medlemsadministrator bliver 
adviseret snarest muligt.  
Bestyrelsen er ikke enige i denne beslutning, men et simpelt flertal afgør beslutningen. 
 

7. Gennemgang af Retningslinjer og Samarbejdsaftaler 
Alle dokumenter tilrettes i løbet af kort tid. Der er sat en kort frist på tilbagemeldinger 
for rettelser og ændringer. 
 

8. Beslutningsprocesser i bestyrelsen 
Vi har snakket om hvordan vi kan kommunikere internt i bestyrelsen og træffe beslut-
ninger i forhold til henvendelser på sociale medier. Her forventes det oftere at der rea-
geres hurtigere. 
 

9. Nyt fra udvalgene 
• Aktivitetsudvalget (AKT) 
Vognkørsel kører med stor succes rundt i landet. Deltagere har været søde til at 
dele billeder fra arrangementerne. 
Aktivitetsudvalget arbejder på at få en parade-kørsel stablet på benene til Emmer-
bølle. 

 
• Udstillingsudvalget (UU) 
Der arbejdes på arrangementet omkring udstillingen på Emmerbølle. 
Irma har undersøgt muligheder for en klubudstilling på en campingplads på Sjæl-
land. Der arbejdes videre med muligheden.  
Udstillingskalender 2027/2028 sendes til godkendelse med forbehold for flytning 
af klubudstilling. 
Der snakkes om, om UU skal tilbyde salg af special-rosetter der kan købes for præ-
miekuponer. 

 
• Avls- og sundhedsudvalget (ASU) 
Der er ikke indkommet nyt fra ASU, men de vil konstituere sig i løbet af den kom-
mende uge. 
 

10.  Eventuelt 
Der undersøges om vi kan få lagerplads i ”skyen” så vi ikke har klubbens dokumenter 
liggende på papirer eller på personlige computere. 
UU har anmodet om hjælp til fællesspisning lørdag på Emmerbølle, og det er Stephanie 
i gang med at arrangere. 
Vi ser på hvordan tilmelding til fællesspisningen kan foregå evt via hundeweb. 
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